
Menighetsrådsmøte	  Hølonda	  menighetsråd	  14.2.2019	  på	  Eid	  Skole	  kl.1900.	  
	  
Sted:	  Eid	  skole.	  
Tid:	  1900	  
	  
Tilstede:	  Tove	  Jønland,	  Turid	  Lillebudal,	  Randi	  Wehn,	  Torild	  Ødegaard	  Hell,	  May-‐Kristin	  
Kvernmo,	  Arild	  Stenset,	  Kjell	  Arne	  Morland,	  Jan	  Arne	  Bremnes	  og	  Ragnhild	  Blokkum.	  	  
	  
Sak	  1/19:	  Godkjenning	  innkalling	  og	  sakliste.	  
Vedtak:	  Innkalling	  og	  saksliste	  er	  godkjent.	  
	  
	  
Sak	  2/19:	  Godkjenning	  referat	  5.12.18.	  
Vedtak:	  Referat	  fra	  forrige	  møte	  05.12.18	  er	  godkjent.	  
	  
	  
Sak	  3/19:	  Årsmøte.	  Forberedelse.	  
Prøver	  å	  ha	  et	  utkast	  til	  årsmelding	  ferdig	  til	  møtet.	  Ettersendes	  i	  tilfelle.	  
Vedtak:	  	  Randi	  er	  kirkevert	  og	  tar	  med	  servering	  til	  møtet.	  Jan	  Arne	  sender	  utkast	  av	  årsmelding	  	  
på	  mail	  ila.	  helga.	  Gjennomgang	  av	  regnskapet	  fra	  2018	  av	  Arild.	  Det	  må	  vurderes	  matkostnad	  i	  
forbindelse	  med	  festen	  etter	  samtalegudstjenesten	  i	  årene	  fremover.	  Kanskje	  må	  det	  handles	  inn	  
og	  smøres	  snitter	  som	  før??	  	  Hølonda	  Menighetsråd	  får	  et	  underskudd	  på	  kr	  12	  094	  for	  året	  
2018,	  resultatet	  tas	  til	  etterretning	  av	  menighetsrådet.	  Regnskapet	  kan	  først	  godkjennes	  etter	  at	  
det	  er	  ferdig	  revidert.	  Kjell	  Arne	  går	  gjennom	  kort	  sitt	  bidrag	  til	  årsmeldinga.	  Det	  nye	  flotte	  
videoanlegget	  i	  kirka	  bør	  det	  kjøres	  en	  demonstrasjon	  på	  evt.	  før	  årsmøtet.	  	  
	  
	  
Sak	  4/19:	  Valg	  2019.	  	  
Dette	  er	  en	  stor,	  arbeidsom	  og	  viktig	  sak.	  Viser	  til	  forrige	  møtet,	  der	  vi	  ønsket	  at	  alle	  
medlemmene	  i	  rådet	  skulle	  ha	  3-‐4	  mennesker	  å	  spørre	  om	  de	  var	  villige	  å	  stå	  på	  valglista.	  Vi	  må	  
gå	  gjennom	  oppdraget	  som	  er	  gitt	  oss	  og	  sikre	  at	  fremdrifta	  følges,	  slik	  at	  vi	  ikke	  blir	  for	  sen	  i	  
f.h.t.	  de	  datoene	  som	  er	  satt.	  	  
Vedtak:	  	  Kandidater	  som	  frem	  til	  møte	  i	  dag	  har	  sagt	  ja	  til	  å	  stå	  på	  liste	  til	  valg	  høsten	  2019:	  	  
Grete	  Gorsetbakk,	  Eva	  Fuglestad.	  
	  
Sak	  5/19:	  Orienteringer.	  
Vedtak:	  	  Jan	  Arne	  informerer	  om	  henvendelse	  han	  har	  fått	  fra	  Torgeir	  Fagerli	  angående	  ønske	  
om	  å	  holde	  konsert	  på	  Hølonda	  i	  påska	  .	  Spørsmål	  om	  menighetsrådet	  ønsker	  å	  stå	  som	  arrangør	  
av	  konserten.	  Det	  er	  egentlig	  gudstjeneste	  denne	  dagen	  22.04.19.	  Hvis	  det	  ikke	  blir	  dåp,	  utgår	  
gudstjenesten,	  da	  det	  vil	  være	  påskebudskap	  på	  konserten.	  Tid	  1700.	  Jan	  Arne	  kontakter	  Fagerli,	  
menighetsrådet	  er	  positive.	  	  	  
	  	  
Sak	  6/19:	  Eventuelt.	  
-‐	  Status	  med	  jobben	  i	  sakristiet.	  
Vedtak:	  Trær	  på	  kirkegården.	  Sturla	  m.fl	  fikk	  ikke	  gjort	  ferdig	  jobben	  med	  trefelling/rydding	  på	  
kirkegården.	  Flere	  i	  menighetsrådet	  er	  enig	  om	  at	  de	  må	  bare	  ta	  de	  trærne	  som	  er	  mulig	  å	  ta,	  få	  
ryddet	  mest	  mulig.	  Menighetsrådet	  er	  enig	  om	  at	  Jan	  Arne	  har	  kontroll	  og	  formening	  om	  bl.a	  
estetikken	  på	  kirkegården.	  	  Maj	  og	  Arild	  fortsetter	  å	  jobbe	  med	  å	  få	  til	  plassbygdskap	  under	  
trappa	  bak	  i	  kirka	  i	  forbindelse	  med	  oppgradering	  av	  sakristiet.	  	  
	  
	  
	  
	  
Referent	  Ragnhild	  Blokkum	  


